
Referat af bestyrelsesmøde, 15.08.2016, kl. 17:00. 

Til stede: Anny, Birger, Connie, Ulla, Helene 

Ikke til stede: Malene, Morten 

 

Dagsorden: 

1. Beboermøde vedr. Bredbånd Nord 

2. Eventuelt 

3. Næste møde 

 

1. Beboermøde vedr. Bredbånd Nord. 

Vi afventer svar fra Søren inden vi kan foretage os noget. 

Søren skulle undersøge priser, hvis ikke abonnementet trækkes over huslejen m.v. 

Birger kontakter Stofa og Anny kontakter YouSee for evt. at få tilbud fra dem. 

 

2. Eventuelt. 

Digital aflæsning af varme tages med på næste budgetmøde. 

Der er problemer med nogle døre i indgangspartierne. Dørene kan ikke lukkes helt når det blæser. Der er som 
forsøg at "noget" på en dør i A-blokken og det hjælper. Det kan gøres på alle dørene for godt 10.000 kr. 

Dette tages med på budgetmødet. 

Reparation af altanerne tages med på budgetmøde, hvis der ikke kan gøres noget før. Der lægges seddel i hver 
postkasse. Sedlen udfyldes og afleveres til Jesper af beboeren, hvis der er afslag af beton på altanen. 

Tagrende på Blok A er i stykker. Anny taler med Jesper om det. 

Der indkøbes en ny garageport til Jesper. Anny giver Jesper besked så der kan indhentes tilbud. Der afholdes et 
hurtigt møde når han har modtaget tilbud. 

Der kan afhentes maling til udendørs brug på altanen hos Jesper, hvis beboeren selv vil vedligeholde. 

 

3. Næste møde. 

Anny kontakter os når hun har hørt fra Søren vedr. Bredbånd. 

Mødet slut 18.25 


